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Notulen van de besloten jaarvergadering van vereniging Zorg om het Dorp over het jaar 
2022, gehouden op 3 april 2023 in het Buurthuis Mariahout 
 
 Aanwezig:  ca. 50 leden  
 
1. Welkomstwoord  
Vooraf is aan eenieder koffie of thee aangeboden. Voorzitter Joost de Beer verwelkomt om 19.00 
uur de leden van ZOD. Er zijn enkele afmeldingen ontvangen.  
  
2. Verslag besloten deel van de algemene ledenvergadering van 4 april 2022 
Dit verslag is al eerder per email naar de leden gestuurd. Ook ligt een aantal exemplaren bij de 
ingang van de zaal ter inzage. Er zijn geen opmerkingen. Deze notulen worden met dank aan  
secretaris Henk Hulsen ongewijzigd vastgesteld.  
 

3. Financieel verslag 2022 
Penningmeester Anoeska Bardoel presenteert via enkele sheets het financieel jaarverslag over 2022. 
De verantwoording van de ontvangen leefbaarheidsinitiatieven voor 2022 (is € 3.829,=) is naar de 
gemeente gestuurd en inmiddels goedgekeurd. Ze geeft een korte toelichting op het overzicht van 
de inkomsten en uitgaven over 2022 . Ook verstrekt de penningmeester een overzicht van de diverse 
reserveringen, die noodzakelijk of gewenst zijn. Zij vermeldt, dat het bestuur de financiële 
administratie verzorgt van diverse zelfstandig opererende werkgroepen van ZOD. Over het jaar 2022 
is het vrij werkbare vermogen met € 668,= afgenomen. RaboClubsupport bracht in 2022 € 604,= op. 
Het bestuur heeft geen concrete plannen voor specifieke reserveringen van de vereniging. Vanuit de 
leden worden geen suggesties hiervoor gedaan.   
De leden stemmen er mee in, dat de contributie opnieuw vastgesteld wordt op € 10,= per gezin.  
De leden stemmen in met het bestuursvoorstel om de ledenbonactie voor 2023 te besteden tijdens 
Mariahout-kermis, voor aanschaf van een OV-chipkaart, werkgroep alleengaanden, voor een 
uitvoering van het plaatselijke toneel, handwerkproducten van de Bezige Bijen, het alleengaanden-
diner en voor de huur van de duofiets (voor een halve dag ter waarde van € 5,= of voor een hele dag 
ter waarde van € 10,=).   
De ledenactiebon is af te halen  tijdens de kermis op zaterdagmiddag en -avond, bij het 
alleengaanden-diner, in de huiskamer van het Buurthuis, tijdens de opening van het 
DorpsServiceCentrum (DSC) en vanavond.  
Zij attendeert op het welkomstpakket, dat via de buurtverenigingen aan nieuwe inwoners wordt 
verstrekt. Men kan lid worden van ZOD voor een bedrag van € 10,=, waarbij men jaarlijks een 
ledenbon van € 7,50  ontvangt.  
Er worden door de leden geen verdere vragen gesteld over het financieel jaarverslag  en de 
ledenactiebon.   
 

4. Verslag van de kascommissie en decharge bestuur over 2022 
Tiny Vogels  en Carien van de Ven hebben de kascontrole over 2022 uitgevoerd.  
Zij complimenteren de penningmeester, dat alles heel keurig verzorgd is, precies klopt en geven de 
goedkeuring aan het financiële verslag over 2022 en stellen de ledenvergadering voor om decharge 
te verlenen aan het bestuur over het gevoerde financiële beleid over 2022. De leden stemmen met 
applaus in met het gevoerde beleid in het afgelopen jaar en verlenen het bestuur decharge.   
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5. Verkiezing lid kascommissie  
Omdat Tiny Vogels de kascontrole 2 jaar heeft gedaan neemt hij afscheid van deze commissie. De 
voorzitter dankt Tiny voor het werk, dat hij verricht heeft in de kascommissie.   
Hierna vraagt hij aan de aanwezige leden wie bereid is om de kascontrole doen voor 2 jaar. Con 
Lommerse stelt zich hiervoor kandidaat. De vergadering stemt er mee in, dat Con Lommerse zitting 
neemt in de kascommissie en samen met Carien van de Ven de kascommissie voor 2023 vormt. De 
voorzitter bedankt Carien en Con, dat zij de kascontrole willen uitvoeren.  
  
6. (Her)verkiezing bestuur 
Er hebben zich bij de secretaris geen kandidaten gemeld, die een bestuursfunctie zouden willen 
vervullen. Voor 2023 zijn penningmeester Anoeska Bardoel en bestuurslid Harold de Louw aftredend 
en herkiesbaar. Voorzitter Joost de Beer stelt hierna de herverkiezing van deze beide bestuursleden 
voor. De leden stemmen met applaus in met de herverkiezing van penningmeester Anoeska Bardoel 
en bestuurslid Harold de Louw voor een periode van 3 jaar.  
Hierna geeft de voorzitter aan, dat bestuurslid Anton van Strien, die in 2014 gekozen werd in het 
bestuur, nu na 3 periodes van 3 jaar aftredend is en niet herkiesbaar.  
Hij zal aansluitend in de openbare jaarvergadering uitgebreid stilstaan bij het vertrek van Anton.  
Joost geeft aan, dat het bestuur bezig is om de ontstane vacature(s) zo goed mogelijk op te vullen. 
Daarbij zal het vooral gaan om in- en aanvulling van de taakvelden communicatie en contacten met 
de gemeente. De verkiezing van nieuwe bestuursleden vindt plaats tijdens een ledenvergadering. 
 

7. Rondvraag en sluiting 
Er worden vragen gesteld over wat de gemeente doet  aan duurzaamheid en hoe het staat met de 
mogelijke vestiging van een gemakswinkel. 
Voorzitter Joost de Beer antwoordt, dat deze onderwerpen uitgebreid aan de orde zullen komen in 
de openbare jaarvergadering 
Niets meer aan de orde sluit de voorzitter de besloten jaarvergadering om 19.25 uur. Hij wijst de 
aanwezigen er op, dat ZOD nu weer een kop koffie of thee aanbiedt en dat om 20.00 uur de 
openbare jaarvergadering zal beginnen.   
  
 Notulist: Henk Hulsen, 4 april 2023 


